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Skrivelse  
Antalet barn i stadsdelen växer i snabb fart och trycket på stadsdelens lekplatser och 
parker ökar. För att barnen ska kunna utnyttja stadsdelens lekparker fullt ut behöver 
vi sätta bättre ljus på dem. Och det bokstavligen talat. I Sverige är de mörka 
månaderna många. Bristfällig belysning gör att lekparker, under stora delar av året, 
bli mörka och otrygga redan under eftermiddagen. Trots att barnen skulle önska att 
leka i parkerna väljer de att gå hem eftersom ordentlig belysning saknas. 

Med anledning av det ovan anförda: 

Vill vi ge förvaltningen i uppdrag att se över hur stadsdelens lekplatser är belysta och 
komma med förslag på hur en utökad belysning skulle kunna implementeras. 


